
Protokół Nr XXXII/2018 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 18 kwietnia 2018 roku 
w lokalu Urzędu Gminy w  Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00  i zakończyły o godzinie 13 15 .
W chwili rozpoczęcia  obecnych 14 radnych , jeden radny pan Ryszard Kur nieobecny 
podczas całej sesji .Lista obecności radnych na piśmie w załączeniu. 
Ponadto w sesji udział wzięli :Wójt Gmin y Tadeusz Gałązka, Zastępca Wójta Gminy Piotr 
Chmielewski , Skarbnik Gminy , sołtysi z terenu gminy Dobre .

Do pkt.1.Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych i poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych ,
co stanowi 94 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek sesji / na piśmie 
w załączeniu /.

Wójt Gminy złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwa punkty:
jako 8 a/ „podjęcie uchwały w sprawie   trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Dobrem oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania .”
jako 8 b/ „podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi  Dobre, gmina Dobre . 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmianę do porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.

Następnie P .A.Walewska pracownik Urzędu Gminy omówiła zmiany w ustawie o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz przekazała obecnym 
sołtysom  materiały dot.zebrań konsulatcyjnych  z mieszkańcami w zakresie liczby 
punktów sprzedaży napojów alkoholowych.

Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy.

Pismo zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryni z prośba o poręczenie kredytu na 
sfinansowanie remontu świetlicy wiejskiej.
Odzwierciedleniem pisma jest projekt uchwały Rady Gminy w pkt.11.

Do pkt.3.Komisje wniosków nie złożyły.

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Wójt Gminy – 1/od ostatniej sesji przyjąłem 34 interesantów w różnych sprawach ,
2/uchwały są w trakcie realizacji ,
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3/jeżeli wprowadza się zakaz handlu alkoholem to powstaną mety , ustawodawca żąda od 
  nas pewnych działań i my je podejmujemy,
4/w dniu 22 marca odbyło się spotkanie z Zarządem OSP , omówiliśmy działania oraz 
podsumowano kampanię sprawozdawczą , a następnie podzielono się jajkiem,
5/w dniu 23 marca podpisano umowę na budowę boiska ,
6/ w dniu 24 marca rozstrzygnięto konkurs na palmy wielkanocne,
7/w dniu 26 marca dokonano charytatywnej zbiórki pieniężnej  dla chorego chłopca ,
dziękuję pracownikom za tę zbiórkę,
8/w dniu 28 marca odbył się odbiór chodnika na ul. Lazurowej,
9/ w dniu 28 marca rozpoczęła się wywózka kruszywa na drogi gminne,
10/ w dniu 4 kwietnia brałem udział w spotkaniu w Banku Spółdzielczym w Dobrem,
      w tym samym dniu dobyły się spotkania z mieszkańcami Mlęcina i Rudzienka odnośnie 
      budowy nitki wodociągu,
11/w dniu 5 kwietnia odbyły się rozmowy z dyrektorem Solonkiem odnośnie dróg , rowów 
zatok autobusowych,
12/w dniu 6 kwietnia odbyło się spotkanie z wykonawcami palm , aby im podziękować ,
13/ w dniu  9   kwietnia  brałem udział w spotkaniu ze Starosta odnośnie spółek wodnych,
14/ w dniu 10 kwietnia brałem udział w obchodach rocznicy smoleńskiej,
15/ w dniu 12 kwietnia interwencja odnośnie zalanych pól w Sołkach , w tej sprawie 
rozmawiałem z dyrektorem Zarządu Dróg w Węgrowie ,
16/ w dniu 14 kwietnia szkolenie w zakresie RODO,
17/ w dniu 15 kwietnia wręczenie nagród dla uczestników turnieju szachowego ,
18/ w dniu 16 kwietnia spotkanie  dyrektorem firmy WIENERBERGER,
19/w dniu 17 kwietnia podpisałem  umowę na budowę żłobka, 
20/ Przeprowadzono zapytanie ofertowe na „dostawę żwiru” na drogi na terenie Gminy 
Dobre. W wyznaczonym terminie nie złożono ofert, więc zamawiający Gmina Dobre  ogłosi
kolejne zapytanie.
21/Złożyliśmy wniosek do WFOSIGW na utylizację azbestu na terenie gminy Dobre. 
Planowany koszt zadania to 42.407,49 z czego kwota dotacji to 33.925,99zł.
22/Trwają prace końcowe przygotowujące do odbioru inwestycji pn. „Poprawa 
efektywności energetycznej budynku użyteczności publicznej poprzez głęboką 
termomodernizację kompleksu oświatowego w miejscowości Dobre wraz z zastosowaniem 
odnawialnych źródeł energii” 
23/Przygotowano i złożono w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w Warszawie wniosek
o dofinansowanie w ramach „Rządowego Programu na rzecz rozwoju oraz 
konkurencyjności regionów poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej”. Wniosek 
dotyczy „Przebudowy drogi gminnej nr 220325W na odcinku 1380 mb w miejscowości 
Rudzienko, gmina Dobre, powiat miński”.

24/Trwają prace budowlane na zdanie „Budowa boisk sportowych z urządzeniami 
towarzyszącymi”  

25/Przeprowadzono rozeznanie cenowe na zadania : budowa  chodnika w Walentowie 
działka nr 148/1 gm. Dobre oraz wykonanie   obramowania i okrawężnikowania ul. Prostej   
w Dobrem gm. Dobre. Zadania  miały być wykonane w ramach funduszu sołeckiego 
poszczególnych sołectw.  Do urzędu gminy wpłynęły oferty na powyższe zadania jednak 
kwoty były rażąco wysokie i unieważniono postępowanie..  

Na zadanie budowa  chodnika w Walentowie znaleźliśmy wykonawcę - firmę Usługi 
brukarsko-budowlane Lejman Zbigniew Mistów ul. Strażacka 5 ; 05-306 Jakubów za kwotę 
16 300,00zł brutto.
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26/Trwają prace budowlane -  Budowa sieci wodociągowej rozdzielczej w miejscowości 
Nowa Wieś, Marcelin gmina Dobre nr ref. GKI 271.2.2018. 

27/W dniu 16.04.2018r zawarto umowę na  zadanie Remont dróg gminnych na terenie 
gminy Dobre. Oferta z najniższą ceną INFRASTRUKTURA BUD-59 Spółka z o.o. Ul. 
Kazimierzowska 43 lok. K, 02-572 Warszawa – cena brutto 932 457,53zł

28/W dniu 17.04.2018r zawarto umowę na zadanie „ Utworzenie gminnego żłobka w 
Dobrem w celu umożliwienia opieki nad dziećmi w wieku do lat 3”  z firmą  „SUN 
FACTORY” Tomasz Szlichta Ul. J. Nowaka-Jeziorańskiego 7 lok. Usł.8,   03-984 
Warszawa;
29/Trwa procedura przetargu nieograniczonego na zadanie:   Budowa ulicy Armii Krajowej-
droga gminna nr 220342W w miejscowości Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie .Oferta z
najniższą ceną  TAR-POL Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Tomasz Jaworski Targówka, ul. 
Lipowa 2, 05-300 Mińsk Mazowiecki – cena brutto 2 988 736,79zł

30/Trwają prace budowlane:
-„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Dobre na Słonecznej, Szkolnej, i 
Armii Krajowej”
-„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w  miejscowości Dobre na ul Targowej”

31/Gmina Dobre rozpoczęła  prace budowlane -  Budowę sieci wodociągowej rozdzielczej 
w miejscowości Nowa Wieś, Marcelin czynem gospodarczym przez naszych pracowników i 
gminną koparkoładowarką.

Radny M.Poławski – jak długo potrwa budowa żłobka?
Wójt Gminy – do końca października 2018 roku .

Do pkt.5.Zapytania radnych i sołtysów.

Wójt Gminy – odpowiem na pytanie z poprzedniej sesji .
Audyt nie obejmował docieplenia fundamentów w szkole . Zrobimy to we własnym zakresie
1/P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II – czy będzie chodnik na ul. Przemysłowej ?
Czy będzie gruz na drogę od ul.Targowej do Duchowa?
Co będzie z drogą po wykonaniu kanalizacji ? Droga jest zrujnowana , kto będzie ją 
poprawiał?
2/P.H.Orzechowska sołtys sołectwa Modecin – co z drogą w Modecinie?
3/ P.J.Wąsak sołtys sołectwa Pokrzywnik – czy są plany naprawy drogi w Pokrzywniku ?
4/P.B.Czwarnóg sołtys sołectwa Adamów – proszę o dwie wywrotki na drogę do Adamowa .
5/P.M.Gadomska sołtys sołectwa Poręby Stare- naprawa przepustu w Porębach Starych.
6/Radny W Bogucki – poproszę o trzy wywrotki gruzu w Wólce Mlęckiej w kierunku   
    Rakówca  i trzy wywrotki do Rakówca,
7/Radny Sł.Wierzba – poproszę o gruz na drogę koło P.Gersów i Baranów,
8/Radna D.Wielechowska – czy lista do żłobka jest otwarta i czy duże jest zainteresowanie ?
9/radny St.Pawiński – czy jest możliwość wykopania rowów od Antonina do Rąbierzy , rów 
od granicy Wierzbna w kierunku p.Żelazowskich ?
Co z drogą Rąbierz – Walentów?
10/ Radny P.Sadurski – kto remontował podjazd dla niepełnosprawnych przy szkole i za jaką
kwotę?
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Na dachu w szkole zamontowano instalację fotowoltaiczną . Jaka jest masa wraz z 
konstrukcją stalową ? 
Co z żółtym samochodem bus szkolny , bo go nie widać?
Był wykonany przetarg na ul. Targowej , ile gmina mniej zapłaci za przyłącze , które nie 
będzie wykonane?
11/ Radny K.Laskowski – czy coś się zmieniło odnośnie zezwolenia na rozbiórkę budynku 
starej gminy?
12/ Radny K.Zaperty – droga Nowa Wieś – Ostrówek jest zapomniana .Druga droga łącząca 
Sołki – Brzeźnik , rolnicy nie mogą dostać się do pól ,
13/Radny R.Sajnóg – skrzyżowanie ul.K.Laszczki z Przemysłową , konieczna jest naprawa.
14/Radny St.Paderewski – modernizacja linii energetycznej w Ryni , słupy są jeszcze 
drewniane . Proszę o wystąpienie z zapytaniem czy będzie modernizacja.
Czy jest dofinansowanie do oczyszczalni przydomowych ?
Czy byłaby możliwość  podłączenia do kanalizacji pralni chemicznej?

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi   oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dobre” .

Radny P.Sadurski – przeznaczamy osiem tysięcy złotych na odławianie zwierząt i zabiegi . 
Ile takich zabiegów wykonano?
Wójt Gminy – było kilka ,ale nie wiem dokładnie ile. W tym roku opłacono zabieg 
operacyjny w wysokości 2,5 tys. zł . Z tamtego roku środków nam nie zostało.
Radny P.Sadurski – znalazła się jakaś firma , która zabrała psy , podobno psy biegają po 
gminie . Czy te psy zostały wysterylizowane?
Wójt Gminy – organizacja , która z nami współpracuje bardzo dobrze opiekuje się 
zwierzętami .
Radny St.Paderewski – ten przypadek chorego psa to ja zgłosiłem.
Radny St.Pawiński – psy są podrzucane przez osoby przyjezdne.
Wójt Gminy – gdybym nie widział potrzeby pomocy to bym nie podjął działań .
Radny P.Sadurski – czy psy były czipowane i czy zamierza Pan je czipować?
Wójt Gminy – to miał być program rządowy ,ale jeszcze go nie ma.
Radny P.Sadurski – czy robił Pan rozeznanie ile kosztuje czipowanie?
Wójt Gminy – jeśli będzie program to będę go realizował.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , po9dczas głosowania jeden 
radny nieobecny.

Uchwała Nr XXXII/272/18 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącemu Rady Gminy 
Dobre   do występowania w imieniu Rady Gminy Dobre do Krajowego Rejestru Karnego.

Radny P.Sadurski – składam wniosek formalny , aby przewodniczący rady wystąpił do 
Krajowego rejestru karnego z zapytaniem o udzielenie informacji  o niekaralności w 
stosunku wszystkich radnych Rady Gminy Dobre . Koszty zapytania proponuję pokryć z 
diet radnych. Proszę zaprotokółować imiennie z imienia i nazwiska kto głosował za , kto był
przeciw a kto się wstrzymał.
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Radny K . Laskowski – zostało tylko pół roku do końca kadencji .Dlaczego radny ma być 
rozliczany na sesji jeśli prawo zezwala startować.
Przew. Rady Gminy -  przecież w czasie kadencji radny może być skazany.
Radny K.Zaperty – trzeba zastanowić się  ,jeśli okaże się  ,że radny był karany to uchwały 
nie będą ważne ? Jeśli osoba była karana to musi zrzec się mandatu.
Przew.Rady Gminy – ten wniosek do pkt.16 wolne wnioski.
Radny M.Poławski – trzeba głosować uchwałę , a wniosek  Pana radnego w wolnych 
wnioskach.
Radny P.Sadurski  - mój wniosek dot. w części teraz  bo dotyczy głosowania imiennego.
Przew.Rady Gminy – to Przewodniczący rady gminy będzie decydował o kogo będzie 
występował do rejestru.
Radny P.Sadurski – chodzi i o to ,aby było napisane „wszystkich radsn6yh „ i o imienne 
głosowanie.
Wójt Gminy – uchwała jest czytelna .
Radny P.Sadurski – wnoszę o poprawkę do uchwały „wszystkich radnych „ i o imienne 
głosowanie .
Radny K.Laskowski – może przewodniczący  rady wystąpić, ale czy może to udostępniać ?
Przew.Rady Gminy – radny jest osoba publiczną.
Radny W .Bogucki – czy można  przenieść Pański wniosek do wolnych wniosków?
Radny P.Sadurski  - nie.

Za wnioskiem radnego Sadurskiego głosowało 4 radnych , przeciw głosowało 6 radnych ,
4 radnych wstrzymało się od głosu.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 9 głosami za przy 2 przeciwnych i 
3 wstrzymujących się od głosu . 

Uchwała Nr XXXII /273/18 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i  
odprowadzania ścieków na terenie gminy Dobre w celu przekazania go do zaopiniowania 
organowi regulacyjnemu.

Radny P. Sadurski – nie ma nic o opłatach za przyłącze i o dobrowolnych wpłatach . Co to 
znaczy nota księgowa?
Wójt Gminy – to dotyczy opłat za wodę i ścieki . Nie wiem co mam wyjaśniać.
Skarbnik Gminy – notą księgową obciążamy instytucje typu szkoła, GOK. 
Radny P.Sadurski -  § 31 , do tej pory urząd montował wodomierze , a teraz na koszt 
odbiorcy.
Wójt Gminy – na podstawie wodomierza głównego odprowadzamy opłatę do Wód Polskich.
Radny P. Sadurski – rozdział opisuje warunki , zasady i opłaty.
Radny St. Paderewski – czy był temat podłączenia mieszkańców Brzeźnika do naszego 
wodociągu ?
Wójt Gminy – odpowiedź była odmowna.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od 
głosu .
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Uchwała Nr XXXII/274/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.8 a/Podjęcie uchwały w sprawie   trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Dobrem oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania .”

Radni w głosowani jawnym jednogłosnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XXXII/275/18 na piśmie w  załączeniu .

Do pkt.8 b/podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi  Dobre, gmina Dobre . 

Radny P. Sadurski – cz y była konsultacja z mieszkańcami ul.Przemysłowej ?
Wójt Gminy – jak nie było to będzie. Jak przystąpimydo pracy to wtedy plan będzie 
wyłożony do wglądu.

Radni w głosowniu  jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 1 przeciwnym i 
1 wstrzymującym się od głosu .

Uchwała Nr XXXII/276/18 na piśmie w  załączeniu .

Do pkt.9.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego 
deficytu    budżetu gminy w roku 2018.

Radny P.Sadurski – zaciągamy kolejny kredyt , gdzie uciekają nasze pieniądze . Pan nie 
może znaleźć pieniędzy na taka małą inwestycję . Pan nie może znaleźć pieniędzy na taka 
małą inwestycję .Pan Wójt ładnie się bawi , różne imprezy.
Przew.Rady Gminy – przetargi wychodzą trochę drożej .
Skarbnik Gminy -ta pożyczka to nic nowego , to jest zaplanowane w budżecie gminy na ten 
rok . To nie jest nowość.
Wójt Gminy – skoro się robi to też źle. Pan nie jest wyrocznią tej rady .. Rada widzi ,
że  potrzebne są drogi , wodociągi , muzeum .Niech się Pan określi , swoim wyborcom niech
Pan powie  dlaczego jest Pan przeciwny.Przykro mi ,że Pana spojrzenie jest krytyczne .
Radny K.Laskowski -  ja z mieszanymi uczuciami  zagłosuję za tym ,ale cały czas obijamy 
się górnej granicy jeśli chodzi o zadłużenie .
Wójt Gminy – to boisko powinno być dawno temu . Czy mamy być dalej zapyziałą gminą . 
Nie wiem dlaczego u nas nie ma boiska . Wszystkie gminy się zadłużają.
Radny P.Sadurski – można było zabezpieczyć środki bez zaciągania kredytu. Pieniądze z 
podatków idą na imprezy , na bal karnawałowy  , a teraz trzeba zaciągać kredyty .
Radny K.Zaperty -bal kosztował 200 zotych , to my sami płaciliśmy .Proszę nas nie 
oczerniać jako radnych . Pana Wójta zresztą nie było na tym balu.
Z-ca Wójta Gminy – dzwoniłem do Pana Sadurskiego , mówiłem o kosztach . Proszę o 
kolejne imprezy.
Radna H.Wadas – proponuję przejść do porządku obrad . Gdzie byliście radni ? Dlaczego 
nie ma „orlika”?
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Radny K.Laskowski – rzeczą radnego jest mieć wątpliwości . Szkoda ,że nie było komisji .
Przew.Rady Gminy – czy w poprzedniej kadencji była komisja  o budowie szkoły .Uchwałę 
dostaliśmy za pięć szesnasta .Nie martwił się Pan skąd pieniądze .
Radny St.Pawiński – Panie Sadurski czepia się Pan , to nie w porządku .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr XXXII/277/18 na piśmie w  załączeniu.

Wójt Gminy – nic pod dywan nie zamiatam. Skąd te wątpliwości?

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego 
deficytu    budżetu gminy w roku 2018.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.
Uchwała Nr XXXII/278/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia spłaty kredytu pomostowego na sfinansowanie 
projektu realizowanego przez Ochotniczą Straż Pożarną w miejscowości Rynia . 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr XXXII/279/18 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy   
Dobre na lata 2018 – 2027 .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr XXXII/280/18 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2018 rok.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr XXXII/281/18 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.14.Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z sesji z dnia 22 marca 2018 roku.

Do pkt.15.Odpowiedzi na zapytania .

Wójt Gminy – 1/chodnik ul. Przemysłowa , na to zadanie jest 18 tysięcy złotych i będzie to 
robione ,
2/żwir , gruz na drogę od Duchowa , jak tylko pozyskam to dowiozę,
3/jak zakończymy budowę kanalizacji to wtedy będziemy naprawiać drogę, wykonawca
  ma obowiązek  zostawić drogę w takim stanie w jakim zastał,
4/Modecin droga przy rowie , jeśli będę miał gruz to dowiozę ,
5/plan naprawy drogi w Pokrzywniku, , droga faktycznie rozjechała się ,partactwo  
  doprowadziło do tego ,że musimy znowu wydać pieniądze,Ja widzę  plan naprawczy,
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  ale w tej chwili za wcześnie o tym mówić,
6/droga w Adamowie , dowieziemy gruzu,
7/przepust w Porębach Starych,wmontujemy nowy przepust , wyślę ludzi ,aby doraźnie  
   zabezpieczyć ,
8/gruz na drogi w Wólce Mlęckiej i Rakówcu , jak tylko pozyskamy gruz to go dowiozę,
9/Pan Wierzba , gruz na drogę , dowieziemy,
10/Pani Wielechowska , zapisy do żłobka, prowadzimy taka listę ,musimy mieć rozeznanie ,
11/rowy od Antoniny do Duchowa , zaplanujemy te prace,
12/droga Rąbierz – Walentów , zaczęliśmy już prace ,
13/kto remontował podjazd , ofert było trzy trzy , prace wykonała firma BUD MAR za  
   kwotę 28 833 zł , 
   masa fotowoltaiki , proszę nie mieć wątpliwości , projektant dokonał obliczeń , nic nie 
   robi się w ciemno,
   co z  busem szkolnym , przystąpimy do sprzedaży busa , mamy już operat , nie ma sensu 
   przetrzymywać tego samochodu ,jest stary i nie ekonomiczny ,
   Ile gmina mniej zapłaci za przyłącze kanalizacyjne , kwotę mamy określoną w umowie i 
   nie zapłacimy złotówki mniej niż to wynika z umowy, Gmina dostaje dofinansowanie 
   tylko do głównej sieci,
14/rozbiórka starego budynku, czekamy na informację z Ministerstwa Kultury ,

Przed chwila otrzymaliśmy informację o przyznaniu dofinansowania na remont drugiej 
części muzeum.

15/ pytanie Pana Zapertego o drogę od Nowej Wsi do Ostrówka , pojedzie tam równiarka,
16/ droga Sołki – Brzeźnik , pojadę i zobaczę ,
17/ radny R.Sajnóg skrzyżowanie dróg , zajmę się tym,
18/radny St.Paderewski ,modernizacja linii energetycznej , złożę pismo do zakładu  
   energetycznego,
19/dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni ścieków , program mamy cały czas,
20/podłączenie prali do kanalizacji ,jesli firma przedstawi odpowiednie dokumenty to jest to
możliwe,
21/wycinka drzew w Rakówcu  zajmę się tym,

Z-ca Wójta -odnośnie wydatków na opiekę nad zwierzętami , w 2017 roku wydaliśmy 
9586,79 złotych na 29 psów w tym 15 szczeniąt. Nie było programu na sterylizację.

Do pkt.16.Wolne wnioski .
Radna H.Wadas- ul.Armii Krajowej , czy jest przewidziany rów i po której stronie ?
Wymiana pieców , czy ten program u nas będzie , czy są wnioski?
Wójt Gminy – droga będzie zgodnie z projektem , rowy również , rów będzie po obu 
stronach .
Co do wymiany pieców , na chwile obecną wpłynęło trzy wnioski , czekamy na te wnioski .
Radny W.Bogucki -  czy w dokumentacji na dobudowę oświetlenia jest uwzględniona 
dobudowa dwóch lamp w kierunku Rakówca?
Wójt Gminy – tam jest problem i na razie nie pomyślałem o tym.
Radny W.Bogucki – czy dostawy gruzu są ewidencjonowane?
Wójt Gminy – tak , oczywiście.
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Radny K.Laskowski – przeoczyłem spotkanie w sprawie gazu. Czy w sezonie grzewczym 
będzie możliwość korzystania z kotłowni gazowej ?
Wójt Gminy – tak , będzie to możliwe .Procedura jest długa z uwagi na bezpieczeństwo .
Radny St.Pawiński – zgłaszałem dobudowę oświetlenia ulicznego od ul. Przemysłowej
do Antoniny .
Słupy energetyczne w Antoninie , trzeba je wymienić.
Sprawa melioracji , spółki wodne co roku odnawiają jakiś  rów , składki nie są duże , ale
i tak nie wszyscy płacą.
Deklaracje do żłobka , trzeba wysłać pisma do każdego sołectwa..
Z-ca Wójta – informacja ukazała się na razie w internecie , ale umowa ostała podpisana 
dopiero wczoraj i n a pewno takie pisma wyślemy.
Radny St.Pawiński – skoro będzie gruz to proszę o dowiezienie jeszcze w Rąbierzy .
Radny P.Sadurski – w 2015 roku złożyłem wniosek  w sprawie przejęcia prze gminę  spółek 
wodnych. W Mrozach jest spółka , która bardzo dobrze funkcjonuje .
Wójt Gminy – gmina Mrozy ma 280 km rowów , a una sjest 52 km . Kto za to zapłaci ?
Nie będziemy odbierali kompetencji spółkom.
Radny K.Laskowski – gmina Mrozy ma inny potencjał , możemy o tym mówić na komisji .
Radny P.Sadurski – ile ha rolnych posiada gmina .Proszę o informację na następną sesję.
Przew.Rady Gminy – z dniem 30 czerwca tego roku MOBILIS zamyka działalność na 
naszym terenie .Będzie problem z transportem mieszkańców.
Wójt Gminy – problem na będzie .Będziemy musieli zapewnić transport .
Radny St.Pawiński – czy chodnik na ul. Przemysłowej będzie realizowany do granicy 
Antoniny?
Wójt Gminy – nie , zrobimy tyle na ile wystarczy nam pieniędzy .
Radny P .Sadurski – może trzeba pójść do Pana Wytrykusa , którego Pan obraził.
Z-ca Wójta – jaką Pan ma wiedzę w ty zakresie ?
Radny Sł.Wierzba – kto obraził Pana Wytrykusa?
Radny St.Pawiński – nie da się tego słuchać , takie brednie  Pan opowiada.

Do pkt.17.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska

     Waldemar Szymański 


